
obecné zastu ĺtet'stvo obce čata

Zäpisnica
z 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva

konaného dř.a 2lo3.2o24 na obecnom úrade v Čate

Prítomní: Podľa prezenč,nej listiny

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Maľian Csákvári, staĺosta obce. Privítď
všetĘch prítomných' KonŠtatovď, że páĺl poslanec Gejza Kiss sa ospravedln7l za neúčasť, ďe je
prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a preto vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva
za:uznáśania schopné.

1. otvoreníe zasadnutia

Staľosta obce informovď prítomných o plánovanom priebehu zasadnutia a prečítď návrh
programu:

1. Otvorenie zasadnutia

2. Schválenie programu zasadnutia
3' Určehie zapisovateľa, voľba návrhovej komisíe a overovateľov zápisnice
4. Interpelácia poslancov

5. Kontrola plnenia uznesení

6. Správa o výsledku kontroly HK č. 1l2o24
7 ' Schválenie I. zrneny rozpočtu obce na rok 2024

8' Schválenie dotácií pre jednotlivé No so sídlom v obci Čata
9. Investícia Západ'osIovenskej đistribučnej, a's. - LE-ČATA, HRONSKÁ, NNK, TS, VNK,

VN - Trďostanica pri staľom cintoríne
10.Rôzne

11.Diskusía

12.Záver

2. Schválenie pľogľamu zasadnutia

Starosta sa opytď poslancov, či má niekto k programu nejakú pripomienku. Nakoľko nemďi,
popľosil poslancov o hlasovanie za schválenie uznesenia č. 114.
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Szilvia
Torök

x

iednomyseľne schvalené

Gejza KissMgr' Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juľaj
Saĺkány

x

Ing. Peter
Czibula

x

Máĺia
Pďkó

x

Výsledok hlasovanra:

Hlasovanie č.: 1

za
proti

zđrŹ,a] sa.'

3. Urěenie zapisovateľa, volba návrhovej komisie a oveľovateľov zápisnice

Starosta obce určil za zapísovateľku zápisnice: Ing. Sanđru Farkasovu' zalnestnanlqrňu
obecného úradu obce Čata, za ovetovateľov zápisnice určil poslanca Mgr. Jána Czibulu
a poslankyňu Máriu Pďkó. Za čIenov návrhovej komisie navrhol poslanca Ing. Petra Czibulu,
poslanca Milana oravecza a poslankyňu Ing. Szilvia Torok. Poprosil poslanca Milana oravecza,
aby prečítď návrh uznesenia a násleđne poprosil poslancov o hlasovaníe zauznesenie č. 115.

Szilvia
Ttirök

x

i eđnomyseľne schvalené

Gejza KissMgr' Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juraj
Sáĺkány

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Pďkó

X

Výsledok hlasovania:

Hlasovanie ć.:2

za:
proti

zđrżal sa:

4. Interpelácia poslancov

Starosta sa opytď poslancov, či má niekto nejakri interpeláciu. Nakoľko nemďi, pristúpil
k ďďšiemu bodu programu.

5. Kontrola plnenia uznesení

Starosta konŠťatoval, że pani hlavná kontrolórka vykonďa kontrolu plnenia uznesení obecného
zastupiteľstva a prečítď predloŽenú správu, ktorá je zfuoveťl prílohou tejto zápisnice. Poprosil
poslanca Milana oravecza, aby prečítď návrh uznesenia č. 116 a poprosil poslancov
o hlasovanie.

Szilvia
Törok

x

j ednomyseľne schváĺené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juľaj
Sárkánv

x

Ing. Peter
Cábula

x

Mária
Pďko

x

Výsleđok hlasovania:

Hlasovanie č.: 3

za:.

proti:
zđrżal sa:

6. Správa o wýsleđku kontroly HK é. ll2o24

Starosta uvieđol, że pani hlavná kontrolorka vykonďa následnú Íinančnú kontrolu, ktorej
predmetom bolo vy1čtovanie transferov poslqrtnuté organízáciám a spolkom' Pani hlavná
kontrolorka konŠtatovala, że vyričtovania boli v poriadku. Starosta poprosil poslanca oravecza,
aby prečítď návrh uznesenia c. II7 a následne poprosílposlaÍlcov o hlasovanie.
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Szilvia
Törĺik

x

iednomyseľne schvalené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juraj
Sárkánv

x

Ing. Peter
Czíbula

x

Mária
Pďko

x

Výsledok hlasovania

Hlasovanie č..i 4

ZA:

proti:
zđrż,a) sa:

7. Schválenie I. zmeny tozpoětu obce rra rok 20124

Starosta uviedol, że material poslaĺrcí obďrżalí. Obec plánuje rekonŠtrukciu a modernizáciu
vykurovania materskej školy. Na tento projekt je podaná Žiađosť o dotáciu od NSK, ďe musíme
počítať ąj s určítou spoluúčasťou, čo predstavuje cca. 3500 €. Obec požiadďa Íinančné
prostriedky aj na riešenie havaľijného stavu vykurovanía v záJĄadnej škole, kde obec by mďa
prispieť sumou 4000 €. Także zrezervného fondu treba presunúť 5000 € na takéto qidavĘ.
Starosta sa opytď poslancov, či majú k tomu nejakú prípomienku, nakoľko nemďi poprosilpána
poslanca oravecza, aby prečítď návrh na uznesenie č. 118 a následne popľosil poslancov o
hlasovanie.

Szilvia
T<irök

x

jednomyseľne schvalené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juraj
Sáĺkány

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Palkó

x

Výsledok hlasovania:

Hlasovanie č.: 5

za:
proti

zđrżal sa.:

8. Schváleníe dotácií pľe jeđnottivé No so sídlom v obci čata

Staĺosta 'u p*b- rade uistil prítomných predstaviteľov neziskových organizäcíi, że obec bez
ohľadu na to' ako rozđelí Íinančné prostriedĘ na dotácie pre No vždy buđe pođporovať ich
fungovanie a bude spolupracovať s nimi. Avšak poprosil, aby jednotlivé organizácie sa aj
navzäjom podporovďi a komunikovďí Spolu, či uż v rámci orgarlízovania rôzrlych kultúrno-
spoločenských podujatí, ďebo v čomkoľvek, čím by sa podporovďo napredovanie v obci.
Zo stĺany samospľávy budú rnať.vŹďy stabilnú podporu.
Pán poslanec Peter Czibula đodď, Že poslanci mďi pracovnú poradu, kde rozoberďi túto tému'
Bo1 nejĄi konsenzus. BoIi 2 návrhy, zktorých je jeden určite priechođný' Podotkol, Že
v konečnom dôsledku tá podpora nekončí pri dotáciách.

Staľosta prečítď 1. návrh, kto4ý predklađď on sám

TJ Mladosť: 3600 €
PZ orol: 500 €
CSEMADOK: 500 €
Romane Jíle: 5o0 €
Rk. Církev faľ. Čata: 5oo €
ZMRS príZŚ: o €
ZMRS pri MŠ: o €
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2. Návrh poslanca OZ obce Juraja Sárkánya:

TJ Mladosť: 3600 €
PZ OroI: 80o €
CSEMADOK: 400 €
Romane Jíle: 4oo €
Rk. Cirkev far. Čata: 40o €
ZMRS prĺZŚ: o €
ZMRS pri MŠ: 0 €

Poslanci zatíal nehlasovďi' Pán staľosta dď moŽnosť prítomným zástupcom jednotlivých
neziskových organizácíí a občanom o vy'jadrenie sa k danej téme.

Pán Ladislav okoŠ sa opfrď, ako mÔŽe byt PZ oro1 neziskovou organízáciu, ak maju príjem
z pređaja diviny.

Pán poslanec Milan otavecz reagovď na otázku pána okoša. To, że poľovnícke zďrużenie je
neziskovou organizáciou, to vyplyva zo zákorla. Poľovníci túto s1uŽbu ponúkajú neziŠtne
a bezodplatne. Ak aj dostanú nejaké Íinančné prostrieđĘ, tak to pouäjú na úhľadu beŽných
výdavkov na fungov anie zdruŹ,enía'

Pán poslanec Czibula konŠtatova)', że jednotlivé organízácie nernôżerne zobrať šablónovite
Rodičovské zďrużenia budú aj naďďej fungovať, Ą bez priđelenia dotácie.

Pani riadíteľka Mgr. Judita Debnárová sa opýtďa: ,,Na záklađe čoho..?"

Pán poslanec Peter CzíbuLa: ,,tla zákLađe 2 o/o z daňových príznaní, z príjrnov z usporiadania
plesov..." 

r

Pani riaditeľka súhlasila, len dodďa , że tíeto peníaze sú vynďoŽené na rozvoj a budovanie školĘ
a okrem toho robia osoŽnú prácu pre obec.

Starosta podotkol, že musíme si uvedomiť, Ź,e zd)<7adnú a materskli školu obec Íinancuje
zo zakon'a a aj naviac, čo ztlalrlená, że toto by uŽ predstavovďo dvojité Íinancovanie.

Pán Michď Hudák, predseda ZMRS príZŚ len poznamenal, źe podľa neho jednotlivé zđruŽenia
spolupracujú dobre navzájorn.

Pani poslan}.yňa MáLria Pďkó: ,jednotlivé organizácie si musia nájsť čas si sađnúť a komunikovať
spolu.."

Pán Emil Szobi podotkol, że on sám nie je proti fungovaniu športu, ďe treba sa zamyslieť nad
tým, či sa oplatí podporovať toto zđtużenie toĘimi peníazrni.

Pán poslanec Peter CzíbuIa reagovď: ,,Momentálne v obci neposkytuj e żíađne iné zdrużenie toľko
zábavy ďebo moŽnosť na oddych pre občanov, ako TJ Mladosť."
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Pani Priska Antďová, predsedĘňa CSEMADOKU pripomenula, że tento rok plánujú usporiadať
už trađicný DolnohronsĘ letný festivď. 30. apríla sa plánuje stavanie rnája, na čo po2;r1a)a
všetĘch prítomných. Jediným zlýrnbođom je, że bohuŽiď organizácia. momentá{ne nedisponuje
so spevácĘm súborom, ako kedysi.

Pani Priska Rezničeková ođovzdaJa správu od pána farára. Faľnosť Rímskokatolíckej cirkvi v
Čate plánuje zaviesť vodu do kostola a vybudovať toďetu.

Nakoľko uŽ nemď nikto nijakú pripomienku, starosta poprosil poslancov o hlasovanie o I.
návrhu'

Szilvia
Török

x
hlasovania: ednom schvalené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

X

Jurąi
Sárkánv

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Pďkó

x

Hlasovanie č.: 6

za:
proti

zdrŹal sa:

Staĺosta poprosil o hlasovanie o II. návrhu:

Szilvia
Törĺjk

x

hlasovania e schvalené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juľaj
Sárkánv

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Palkó

x

c 7

za:
proti

zđtża]' sa

Starosta poprosil pána posl€rnca oravecza, aby prečítď návrh uznesenia č. 119 a poprosil
poslancov o hlasovaníe.

Szilvia
Ttirök

x

hlasovania: schvalené

Gejza KissMgr. Ján
Czibula

x

Milan
Oravecz

x

Juraj
Sáĺkánv

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Pďkó

x

Hlasovanie c.

za:
proti:

zđrżal sa:

Investícia Zäpadoslovenskej đistľibuěnej, a.s. _ LE_čATA' HRoNsKrĺ, NNK,
Ts' vNK, VN - Trafostanica pľi starom cintoríne

Starosta uviedol, że sa pláLrruje vybudovanie trďostanice pri starom cintoríne na ulici Hronskej.
Investorom je spoločnostZápađoslovenská đistribučná. Pozernok nie je vo v1astníctve obce, ďe z
hľadiska územnoplánovacieho je potrebný náŠ súhlas. Zaĺiad'enia distribučnej sú staré 50-60
rokov, z tohto dôvodu ich musia obnovovať a chcú posilniť sieť. opýtď sa poslancov, či majú
k tomu nejaké prípomienĘ. Nakoľko nemďi, poprosil pána poslanca Oravecza, aby prečítď
návrh uznesenia č. I2o a následne poprosil o hlasovanie.

9
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x

iednomyseľne schválené

Gelza Kiss

x

Mgr. Ján
Czibula

Milan
Oravecz

x

Juraj
Sárkánv

x

Ing. Peter
Czibula

x

Mária
Pďkó

x

Výsledok hlasovania:

Hlasovanie č.: 9

za'.
proti

zđrża7 sa.

Szilvia
Törĺik

1(). Rôzne

Staľosta pozva) všetĘch záujemcov na Veľkonočný ples, ktorý sa bude konať 30' marca. Uviedol,
że ťĺnančné prostriedĘ z plesu budú poużíIé na nákup nových plytĘch a hlboĘch tanierov do
kultúrneho domu. Bude potrebná ešte výmena sta-rej čiernej opony z poďia a lakovanie parkiet'

11. Diskusia

Staĺosta d'al príLeżĺtosť prítomným občanom na kladenie otázok.

Pani Ágota Rajová sa opytďa, či sa neuvażuje o nákupe nového sporáka do kuchyne kultúrneho
domu.

Staĺosta uviedol, że obec bohuŽiď tento rok nezískďa finančné prostríedĘ na trojđňové obecné
dni. V rámci tohto projektu sa plánovď nákup nových elektronicĘch spotrebičov
do kuchyne kultúrneho domu. Budeme sa snaźiť zal<ipit aspoň jeden nový sporák.

Pani Ágota Rajová sa opytďa ešte, kedy môŹu občania očakávať sprístupnenie optického
internetu. 

r

Starosta uviedol, Źe ođ stavbyvedúceho má také informácie, że od mája.

Pán EmilSzobi sa opýtď, prečo zđruženie TJ Mladosť ncosloví miestny hostinec, aby sponzorovď
šport.

Pán poslanec Peter Czibulauviedol, Že miestny hostinec sponzoruje zđruŽ,eníekażđý týżđei cca.
50 €-mi. Pán Ing. Strieška tíeź sponzoruje, a to poskytnutím pohonných látok. Ďĺe.j zďrużetie
sponzoruje Csaki-s food a ešte jedna anon5rmná osoba napríklad tento rok darovala zđruż,entu
15o €.

Pani Priska Antďová uviedla, że by bolo dobré nejaĘim spÔsobom ohradiť miestny cintorín,
nakoľko tam chodia mladí chuligání piť ďkohol, sú tam z času na čas porozhađzované škatuľe
ođ pizze.

Starosta uviedol, żelazarnknúť cintorín nie je také jednoduché, nakoľko viacerí si skracujú svoju
cestu tým, że chodia cez cíntorín' Na druhej strane by to vyżađovalo nejaké časové intervďy,
kedy bude cintorín otvorený. Ale s poslancami budeme :uvażovat o tom' Že budúcoročnú dotáciu
z NSK vyuäjeme práve na oplotenie cintorína.

6

Zápisnica zo zasađn:utia obecného zastupiteľstva v Čate zo dřta 2I'o3.2o24



Starosta ešte ínformovď prítomných, że obec musí vynalożiť nemďé Íinančné prostriedĘ na
fungovanie kanaJizácie v obci (preväďzkovanie, úver, spoluúčasť). Minulý rok to konkrétne
predstavovďo pre naŠu obec 42 ooo €. Tieto peniaze by sme mohli poużit na romoj.
V budúcnosti sa plánuje odovzdanie preváđzkovania kanaJizácíe Západoslovenskej vodáľenskej
spoločnosti.
Na odvoz komunálneho odpadu minulý rok obec musela vynalożit cca 30 o0o € a z poplatku pre
komunalny odpad bolo od občanov prijatých 25 0oo € z čoho 20 00o € za aktuá]ne obdobie.

Pán poslanec Czibula dodď, ż,e obec nezvyŠuje poplatok za komunálny odpad priamo úmerne
ako sa zvyŠujú qýdavĘ za ođvoz.

L2. Zäver

Staľosta poďakovď kaŽdému za účasť na zasadnutí a poprialkažđému príjemný zvyšok đňa.

Overovatelia:

Mária Pďkó, poslanĘňa oZ Mgr. Ján CzlbuIa, poslanec oZ

Maľian Csákvári, staĺo Ing. Sandra Farkas ov á, zapisovateľka
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obecné zastu ĺtel'stvo obce Čata

PREzENcľÁ LIsTINA
zo 14. zasađnutia obecného zastupiteľstva

konaného dňa 2I.o3.2o24 v kultúrnom đome v Čate

Prítomní:

Marian Csákváľi

Peter Czíbula, Ing.

Máľía Pďkó

Szilvia Török, Ing.

Juraj SáLrkáĺ_ry

Milan Oravecz

Gejza Kíss

Mgr. JárĺI Czíb:uLa

Ilđikó Leszko

starosta obce

poslanec

pos1anĘňa

pos1anĘňa

poslanec

poslanec

poslanec

poslanec

kontrolórka obce
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